
Protokoll 10-2011 fört vid styrelsemöte med Svenska Pudelklubbens Centralstyrelse den 6 aug 
2011, i SPK, mellansvenska avd. lokal, Gubbängen, Stockholm 

Närvarande: Madeleine Bergendahl, ordförande 

Lotta Sandell, vice ordförande §§140-146 
Lena Tellberg, sekreterare 

Marita Simring, kassör 
Barbro Teglöf 

Lena Petri 
Liss-Britt Elegård 

Lena Jonsson, suppleant 
Christer Ivarsson, suppleant §§140-149 

Vid protokollet: Lena Tellberg 
Innehåller §§140-156 

§140 Mötets öppnande 
Madeleine Bergendahl hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

§141 Val av justerare 
Mötet valde Barbro Teglöf till justerare. 

§142 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 

§143 Domarkonferens, raskompendium 
Lotta Sandell redovisar den fortsatta planeringen av domarkonferensen 1-2 okt 2011. Göran 
Bodegård har tackat ja till att vara ordförande för konferensen. Raskompendiet är inskickat till SKK 
för granskning. Beslöts att kompendiet ska tryckas ensidigt i färg. 

Uppdrogs åt Lotta Sandell att ha hand om tryckning och distribution till Lena Tellberg som skickar 
ut raskompendiet till domarna. Uppdrogs åt Lotta Sandell, Ann-Charlotte Hillberger att göra 
tidsprogram i samråd med Kenneth Edh och Göran Bodegård. 
Madeleine Bergendahl påpekar att korrekt mätningsförfarande ska gås igenom på 
domarkonferensen. Uppdrogs åt Christer Ivarsson att vara huvudansvarig för att skaffa fram 
demonstrationshundar till konferensen, alla i styrelsen uppmanas att hjälpa till att hitta bra hundar. 

Beslöts att Lena Tellberg och Barbro Teglöf är konferenssekreterare och Lena Jonsson fotograf. 
Övriga styrelseledamöter kommer att fungera som funktionärer under konferensen och hjälpa till 
där det behövs. 
§144 Föregående mötes protokoll 

Protokoll 8-2011 och 9-2011 gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 
§145 Ekonomi/medlemssiffror 

Marita Simring förklarar aktuell resultatrapport och balansrapport. Uppfödarna har tecknat 96 st. 
gåvomedlemskap hittills i år. Vi måste försöka att få in mera annonsintäkter. Uppdrogs åt 
redaktionsgruppen genom Lena Petri att se över olika sätt att öka annonsintäkterna t.ex. fler 
temanummer. Avdelningarnas förhöjda utställningsavgift till SPK, CS (+30) diskuterades och 
beslöts att utvärdering ska göras tillsammans med avdelningarna i samband med 



ordförandekonferensen 13 november 2011. Förnyandet av uppfödarlänkarna fungerar bra. Totalt ser 
ekonomin bra ut och vi håller oss inom budget. 
§146 PudelNytt, hemsidan och Facebook 

Presentation av SPKs nya ”Kloka gummor” är klar och kommer att finnas i Pudelnytt nr 3 2011. 
Ann-Charlotte Hillberger har meddelat att hon i år inte har möjlighet att ansvara för 
julannonseringen i Hundsport. Beslöts att SPK avstår från att ha julannons i Hundsport i år eftersom 
intresset från medlemmarna har varit svagt tidigare år. Marita Simring meddelar att Hundsport nr 10 
2011 kommer att innehålla en rasspecial med Pudel. Uppdrogs åt Madeleine Bergendahl att 
kontakta SKK angående SPK annons med kontaktuppgifter för rasspecialnumret. Uppdrogs åt Lena 
Jonsson att skriva ihop annons angående rasspecialen till hemsidan och att vidarebefordra till Lena 
Petri till Facebooksidan. Uppdrogs åt Barbro Teglöf att skriva något angående DNA-tester till 
Pudelnytt. 
Lena Jonsson rapporterar att arbetet med nya hemsidan går framåt. Sanna Arvidsson och Peo 
Grenholm behöver träffas för att komma vidare i arbetet. Beslöts att reseersättning kan utgå för 
gemensamt arbete för dem. Beslöts att bjuda in Sanna Arvidsson till nästa styrelsemöte 10 sept. 
2011 för att få information om arbetet med nya hemsidan, uppdrogs åt Madeleine Bergendahl att ta 
kontakt med Sanna för detta. Lena Jonsson har gått igenom SKKs webpolicy och det beslöts att vi 
ska använda oss av den i fortsättningen. 
Lena Petri föreslår att vi ska ha små tävlingar på Facebook. Styrelsen ställer sig positiv till detta. 

§147 SPKs 70-års jubileum 
Marita Simring meddelar att nya fakta och information har kommit angående produktionen av 
Jubileumskalendern. Beslöts att ändra beslutet angående antalet i SPK, CS protokoll 8-2011 och att 
istället trycka 750 st. i A4 format, försäljningspriset kommer att vara 100: -. Kalendern kommer att 
innehålla en illustration av Maud Nilsson som kan användas som dekoration senare. Uppdrogs åt 
CSs kontaktpersoner att ta kontakt med avdelningarna angående datum i Jubileumskalendern för 
deras aktiviteter 2012. Beställning av antal muggar bordläggs. 
§148 Ordförandekonferens 13 nov 

Ordförandekonferens är planerad den 13 november och som vanligt kommer 2 st från varje 
avdelning att bjudas in. Madeleine Bergendahl meddelar att alla i centralstyrelsen ska delta och att 
hon bokar Scandic Upplands Väsby. Uppdrogs åt hela styrelsen att gå igenom SPK-handboken och 
se efter vad som behöver ändras. SPKs klipphäfte håller på att ta slut och en nytryckning av ett 
delvis omarbetat klipphäfte planeras. 
§149 Rapporter 

a) Ordförande: Madeleine Bergendahl meddelar att det finns ett förslag från NPK att nästa Nordiska 
Pudelmöte ska hållas i Oslo 20-21 okt 2012, OK för SPK. 

b) Avelskommitén: Barbro Teglöf rapporterar att SKK har begärt komplettering av det inskickade 
RAS-dokumentet med utvärdering av de nuvarande hälsoprogrammen. Uppdrogs åt Avelskommitén 
att komplettera enligt SKKs anvisningar. Barbro Teglöf har skickat mail till SKK bl a angående 
deras registreringsrutiner vad gäller importerade pudlar och användande av felaktiga färgkoder vid 
registrering. Barbro Teglöf informerar om SKKs införande av Index. Index kommer till en början 
att införas på 5 raser och hälsoprogrammen för dessa raser som har nivå 3 vad gäller höftleder, 
kommer automatiskt att skrivas om av SKK 1 jan 2012 
c) Övriga: Liss-Britt Elegård rapporterar lokal tävlingsledare är inhyrd till Pudel-SM i Torsby 24-25 
sept. 2011. Beslöts att ersätta Liss-Britt för resa och logi i samband med Pudel-SM. Lena Petri har 
upptäckt att det är många felaktiga och gamla uppgifter i SPKs Uppfödarregister på hemsidan. 
Uppfödarna uppmanas att kontrollera uppgifterna och de som inte längre är aktiva eller inte längre 
är medlemmar kommer att tas bort. Lena Tellberg lämnar rapport från REC-mötet i Paris där hon 



och Lotta Sandell deltog från Sverige. Nyhet är att veteraner numera får ha rakade öron till ”Toilette 
moderne”. 
§150 Inkomna skrivelser 

1. SKK: Lathund, enkäter+ formulär för adressbeställning 
2. SKK: DN beslut 

3. SKK: Nya Dopingsföreskrifter 
4. SKK: ang. Ringsekreterare 

5. SKK: ang. åldersgräns för SE UCH 
6. SKK: överflyttning av domare från Norge, Mikael Nilsson 

7. SKK: ang. engelska domare 
8. SKK ang. tillämpingsanvisn-djurförbud 

9. Mail från medlem ang. hypothyreos, uppdrogs åt Barbro Teglöf att svara 
10. Mail från norsk utställare ang. Internetanmälan, redan besvarat av Lena Tellberg, frågan tas upp 
på ordförandekonferensen 
11. Mail från Norska Pudelklubben ang. gemensamt möte 20-21 okt 2012 

12. Mail från södra avd ang. anm. avgifter, se beslut § 145 
13. Mail från Finland ang. bidrag inköp av Pudel, uppdrogs åt Lena Tellberg att svara; ingår inte i 
SPKs uppdrag enl. stadgarna 
14. Mail medlem ang. kontroll av tänder, uppdrogs åt Lena Tellberg att svara 

15. Power Point från REC möte 2011 
§151 Protokoll från avdelningarna 

Västra: 7-11 
Norra: inget 

Mellan: 6-11 
Södra: inget 

Ovanstående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
§152 Protokoll från SKK 

Liss-Britt rapporterade för information från SKK ur protokoll, CS 3/2011 och UtstK 4/11 och 
Barbro Teglöf ur SKK protokoll AK 3/11. 

§153 Övriga frågor 
Ansvarig för vandringspriserna meddelar att arbetet med att försöka samla in vandringspriserna 
fortsätter. 
§154 Finns det något som inte får offentliggöras innan justering? 

Nej 
§155 Nästa möte 

Lördagen den 10 sept. 2011, kl 10.00, mellansvenska avd. lokal, Gubbängen 
§156 Avslutning 

Madeleine Bergendahl tackade ledamöterna och avslutade mötet. 



Vid protokollet: 

__________________________ 
Lena Tellberg, sekreterare 

Justeras: 
_____________________________ _________________________________ 

Madeleine Bergendahl, ordförande Barbro Teglöf, av mötet vald justerare 
 
 


